

JETWAY BASE PLASTER

Thin cement-based plaster suitable for spray on walls and ceilings

1.0 Product

JETWAY BASE PLASTER is a high quality cement-based plaster for surface improvement concrete bases and/or as a final coat on concrete, cement-sand plastered surfaces, and the Autoclaved Aerated Concrete (AAC) block and panel wall. **JETWAY BASE PLASTER** is suitable for internal & external walls and ceiling, but it should not be used on painted surfaces.

Ceramic tiles can be fixed with JETWAY TILE ADHESIVE onto the surface of JETWAYBASE PLASTER directly, the surface can be wall-papered or painted after applying a layer of skim coat.

2.0 Specification

Colour	: White
Binder	: Ordinary Portland Cement (OPC)
Filler	: Graded limestone powder / graded sand
Additives	: Special additives to improve water retention, Adhesion & workability.
Adhesion to concrete	: Approx. 1.0N/mm ²
Compressive Strength	: Approx. 5.3N/mm ²
Pot Life under shade	: Approx. 3 hours
Thickness	: 2-4 mm per coat, maximum 2 coats
Consumption	: Approx. 1.6 kg/m ² /mm ² thick
Water Demand	: Approx. 7 ltr. / 25 kg bag

3.0 Mixing Procedure

Clean substrate by removing dust, grease and loose particles. Where necessary, dampen dry concrete surfaces before applying JETWAY BASE PLASTER. Mix by adding JETWAY BASE PLASTER into clean water. Mix thoroughly by using a mechanical mixer until a smooth & homogeneous lump free mixture is obtained. Let the mixture stand for 10 minutes for additives to mature before use. Stir mixture again and it is ready for use. JETWAY BASE PLASTER is a spray able plaster which can also be applied manually with a steel trowel or spatula. Before applying the subsequent layer, the layer underneath must be dried.

4.0 Storage and Packing

Packed in 25 kg bag and storage life is 6 months if unopened and stored in dry condition.

伊通即用底灰

1.0 產品介紹

伊通即用底灰是預先混合的灰泥材料，只需用清水攪拌即可使用，材料適合手批或機噴。

2.0 優點

- (一) 預先混合而成，若分倉施工也確保品質一致。
- (二) 開料簡單，直接與水攪拌即可，易於使用。
- (三) 完成面不易出現龜裂。
- (四) 黏力特強，批蕩不易出現剝落。
- (五) 提供平滑完成面，以便符合做其他噴塗或施工要求。
- (六) 適用於施工面的凹面執補。

3.0 應用範圍

- (一) 室內石屎牆身或天花面。
- (二) 清水模及鐵模的石屎牆身及天花，輕質牆材的牆身及天花，英泥砂漿批蕩牆面等。

4.0 技術資料

- 顏色 : 白色。
- 成份 : 白英泥/灰英泥、添加劑、經篩選高級石灰和沙。
- 附著強度 : 約 1.0 N/mm²。
- 調節時間 : 於開料後三小時內使用。
- 用量 : 以每平方米計算，每厘米厚度的材料耗量約為 1.6kg(公斤)。
(1.6kg/m²/mm 厚)

5.0 施工面的準備

施工面必須潔淨並沒有沙塵及油漬等物質附於表面，凸出物應先打平，所有凹面必須以大同即用粗面批濶或英泥沙執平執順。如有需要，可先濕潤牆身。

6.0 用法

以每包 25 公斤批蕩料加進約 7 公升清水，用電動攪拌機(打粉鑽)攪拌約 10 分鐘至沒有顆粒的幼滑糊狀。然後待 10 分鐘以便添加劑產生化學作用，再攪拌後即可使用。

7.0 施工方法

- (一)伊通即用底灰可以手批或用噴漿機施工。
- (二)每層厚度約 2-4 mm。
- (三)須待底層乾固後才可做第二層批溫。

8.0 包裝及儲存

每包重量為 25kg(公斤)，以防水紙袋包裝。請儲存於乾燥及陰涼的地方。未開封材料的保存期為 6 個月。



Packing of JETWAY Plaster (25 kg/bag)

JETWAY BUILDING MATERIAL LTD.